
Protokół nr LXI 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 14 lipca 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 14 lipca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego 

dnia. Sesji przewodniczył Grzegorz Michalski. Powitał burmistrza Sławomira 

Chmielewskiego, zebranych radnych. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski otworzył obrady LXI Sesji Rady Miejskie w Mogielnicy 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Haliny Budzik za jej zgodą.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Wiesław 

Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027. 

 

 

   Burmistrz powiedział, że tak jak widać z uchwały dokumentacja była opracowywana od 

2019 r. Jest to odcinek od drogi skręt na Gracjanów do połączenia z drogą powiatową w 

Borowym. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował, że odcinek drogi był wykonany starą 

metodą, beton i na to natrysk masą asfaltową. 

 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2022-2027. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Wiesław 

Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

   Burmistrz powiedział Wysoka Rado, Szanowni Państwo pewnie są osoby, które nas 

słuchają tej sesji, więc muszę kilka słów wyjaśnienia dać. Po pierwsze wprowadzamy te 

środki, ale są zagrożenia odnośnie realizacji tej inwestycji są następujące. Po pierwsze 

przetarg tak jak tutaj dostałem przed chwilą korektę ogłoszony będzie od dzisiaj można 

powiedzieć do 29 lipca. Zobaczymy czy ktokolwiek złoży ofertę. Drugim zagrożeniem dla tej 

inwestycji jest wartość zadania. Przyjęliśmy wartość zadania na około 5,5 miliona zł, 

 a kosztorys jest na 5 200 000 zł, te 300 000 zł tak ad hoc przyjąłem, bo zakładam, że się nie 

zmieścimy, ale nie wiadomo czy 5 500 000 zł wystarczy. Może się okazać, że do tej drogi 

trzeba będzie dołożyć milion, dwa, trzy. Nie wiem, ceny są w tej chwili szalone. Trzeci 

problem dotyczący realizacji tej inwestycji musimy zrealizować te zadanie do końca roku. W 

związku z tym mówię żeby pod koniec roku nie było Panie burmistrzu ja nic na ten temat nie 

wiedziałem, nie słyszałem, burmistrz nie mówił. Jakieś tam mapki i inne rzeczy takie pytania 

osoby niezorientowane i nieinteresujące się za bardzo tym, co się dzieje w gminie zadają mi. 

Więc od razu wymieniłem te wszystkie rzeczy są nagrane w związku z tym proszę sobie 

odtworzyć jak na koniec roku nie dojdzie do realizacji tej inwestycji. Z ulicy Dziarnowskiej 

zdejmujemy środki, dlatego że powiat nadal nie został zakwalifikowany do realizacji tej 

inwestycji. Mieliśmy z naszego budżetu przewidziane około 800 000 zł prawie 700 000 zł 

zdejmujemy to nie oznacza, że jeżeli powiat nie dostanie środków, że nie rozpoczniemy 

realizacji tej inwestycji. Tym niemniej ona musi być poprzedzona przebudową oświetlenia 

 i energii elektrycznej, która dostarcza prąd do budynków. PGE rozpisało przetarg, wybrało 

wykonawcę od drogi wojewódzkiej skrzyżowania z ulicą Kilińskiego i my na sesji 24 lub 25 

lipca będziemy uzupełniać środki na budowę oświetlenia. Bo PGE przebudowuje linię 

zasilającą i przyłącza dla mieszkańców, natomiast naszym zadaniem po stronie gminy jest 

budowa oświetlenia, czyli lamp. Odcinek od Kilińskiego do skrętu na oczyszczalnie ścieków 

jest dopiero na etapie przetargu przez PGE. Tak, więc jest wiele czynników, które komplikują 

przebudowę tej drogi, ale mam nadzieję, że to zadanie uda się zrealizować. Jeżeli nie w tym 

roku to w przyszłym roku. Mówię, że to jest niezależne, zadanie jest skomplikowane wielu 

realizatorów i tych, którzy. Tempo tych prac jest jakie jest, bo wynika z różnych rzeczy. 

Dotację dostaje się pod  koniec roku tak jak tu chociażby i w tej chwili będzie problem żeby 

znaleźć wykonawcę, bo wszyscy w tej chwili ruszą z przetargami. Wzorem przetargu z przed 

dwóch dni gdzie Państwu powiedziałem, że nikt nie złożył oferty, więc mam nadzieję, że ktoś 

złoży ofertę. Takie zagrożenia wymieniam, omówiłem, nagrało się będzie można sobie 

odtworzyć. 



 

   Radny Edward Kieszek zapytał jak długi jest to odcinek i jakiej szerokości pas drogowy 

będzie? 

   Burmistrz odpowiedział, że odcinek jest od skrzyżowania na Gracjanów do połączenia 

 z drogą w Borowem. Z głowy mogę powiedzieć, że jest to odcinek około dwóch kilometrów. 

Można przejechać, nie pamiętam dokładnie. Jeżeli chodzi o sprawę szerokości drogi 

szerokość drogi jest zmienna ze względu na to, że niektórzy mieszkańcy nie wyrazili zgody 

na oddanie gruntów a pas drogi musi zawierać określoną szerokość. Szerokość pasa będzie 

zmienna dokładnie można to obejrzeć na załączniku graficznym, który jest u Pani Kingi 

Orzechowskiej. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski przypomniał, że podobną sytuację mieliśmy na drodze 

Kolonia Tomczyce – Ślepowola. Jeden mieszkaniec nie wyraził zgody i na fragmencie drogi 

nie ma asfaltu. 

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Wiesław 

Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Agnieszka Malinowska, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

 

 

5. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

Radny Edward Kieszek zapytał, jaka jest sytuacja na temat budowy mostu w Główczynie? 

   Burmistrz odpowiedział, jeżeli chodzi o most w Główczynie to jest droga powiatowa a nie 

droga Gminna moja informacja ostatnia, jaką mam to w tej chwili powiat nie ma podpisanej 

umowy dotacyjnej zadanie chyba też jest na liście rezerwowej i czeka na realizację. Pierwszy 

wniosek, który został złożony i to już mówiłem wam kiedyś nie został zakwalifikowany, 

dlatego że był za krótki odcinek drogi do przebudowy, ponieważ miało być to połączone  

z remontem drogi, która została rozmyta przez rzekę Mogielankę, więc stwierdzili u 

wojewody, że jest to za krótki odcinek. W związku z tym nie rozmawiałem, więc z tego, co 

Pamiętam, chociaż to mogę trochę się mylić jest na liście rezerwowej, czyli jest cały czas jak 

to się ładnie teraz mówi w procedowaniu. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że pod tym fragmentem gdzie jest tłuczeń 

został przepust wykonany. Rura została tam zamontowana, więc w momencie teraz jakiś 

kolejnych opadów jest dużo mniejsze prawdopodobieństwo, że ta droga zostanie rozmyta. 

Ponieważ ta woda ma jak teraz przepłynąć z jednej strony drogi na drugą. Kiedyś był tam 

Panie Stanisławie natomiast tam jest bardzo podmokły teren. Więc zapewne był 

zanieczyszczony a po drugie mógł się również uszkodzić. Tak wiecie państwo jak ta droga 



wygląda, nawet widać jak ona osiada na tym terenie na brzegach. 

 

6. Sprawy mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono. 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady LXI Sesji Rady Miejskie w 

Mogielnicy 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował          Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński          Halina Budzik   Grzegorz Michalski 


